
 שלום רב 

 עם המדריך משה כהן . 19/08/2019-רוצה לשתף אתכם בחוויה שעברתי בטיול המשפחות מ

נפש  ראשית ,לפני כחצי שנה יצאתי לטיול ליפן בחברה אחרת וחזרנו ( כל הקבוצה ) עם עגמת 
   גדולה, 

  בגלל התנהלות המדריך , הן בידע והן בארגון .

  המדריך עושה את הטיול " ,זו לא קלישאה שאומרים ש "   על כן , 
  כל מילה שאומר לא תמחיש בדיוק את המציאות שחוויתי עם המדריך משה כהן .

  בדרך כלל ,לרוב המדריכים יש ידע כללי על המקום שאותו בחרו להדריך ,
  אך לא כל מדריך יודע להטמיע את האינפורמציה שהוא מעביר כמו משה כהן .

  ,    רתק ומעניין וכשראינו שוב את אותו האתר מזווית אחרתעל כל אתר שהגענו משה נתן הסבר מ
  הוא ללא לאות חזר וחיבר לנו את הפאזל בין האתרים .

  דבר שבאמת לא נתקלתי אצל מדריך אחר .

  ביום לפני האחרון , ביקרנו ביורו דיסני , מזג האוויר היה חם מאוד מאוד כמו בארץ ,
  , זה יכול להיגמר לא כל כך נעים .בין המתקנים השוניםלחום הזה אם מוסיפים פעילות אינטנסיבית 

חסרת אונים , משה כהן מיד לקח פיקוד , ראה  הייתי, קיבלה מכת חום  במקרה שלנו , מיה נכדתי
  שמיה לא מצליחה ללכת , הוא נשא אותה על גבו , לאורך כל המסלול עד לאוטובוס.

  .אליו , זה מראה עלמעשה זה לא מובן מ
נשלחנו לבדיקה נוספת  ולאחריה  ראשונה  הכשהגענו למלון כמובן משה לא עזב אותנו , הזמין עזר

  בבית חולים .
  אין לי מילים להביע את הערכתי למשה , אני מודה לו מקרב לב .

  מדריך כזה כמו משה כהן , הוא נכס לחברתכם ונכס למטיילים .

  מקווה שהצלחתי להעביר את הערכתי למדריך והערכתי לחברה שמעסיקה מדריך כמוהו .
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